



Canadian Academy of Health Sciences
Académie canadienne des sciences de la santé



**Dr. Javeed Sukhera HBSc, MD, PhD, DABPN, FRCPC
Assoc. Professor, Division of Child and Adolescent Psychiatry, Western University**

Dr. Sukhera is an Associate Professor in the Division of Child and Adolescent Psychiatry and is cross-appointed to the Department of Paediatrics. He is also a Scientist at the Centre for Education Research and Innovation at Western University. His interdisciplinary research program explores novel approaches to stigma reduction and implicit bias recognition and management in health professionals. Since 2012, he has secured over 2 million dollars in grant funding and his research has been published in high impact journals. He is routinely interviewed by local and national media for his expertise on equity, stigma, and bias.

He teaches in all four years of Schulich's Undergraduate Medical Program where he also served as Academic Director, Global Health Curriculum from 2013-2016. He also teaches psychiatry, child and adolescent psychiatry, and paediatrics residents, and led the psychiatry residency's ethics portfolio from 2013-2018.

In addition to his work as a clinician-researcher, he is also involved in numerous committees and councils at local, national, and international levels. He is Chair of the London Police Services Board and a former member of the Association of American Medical Colleges Board of Directors. He is also Past President of the Ontario Psychiatric Association.

**Dr Javeed Sukhera, baccalauréat ès sciences, docteur en médecine, Ph.D., DABPN, FRCPC
Professeur adjoint, service de pédopsychiatrie, Western University**

Le Dr Sukhera est professeur associé au service de pédopsychiatrie et il a également été nommé au service de pédiatrie. Il travaille aussi comme scientifique au Centre for Education Research and Innovation de la Western University. Son programme de recherche interdisciplinaire étudie de nouvelles approches permettant de réduire la stigmatisation, ainsi que de reconnaître et de gérer les préjugés involontaires chez les professionnels de la santé. Depuis 2012, il a obtenu plus de 2 millions de dollars de subventions et ses recherches ont été publiées dans des revues influentes. Il est régulièrement invité par les médias locaux et nationaux en raison de ses connaissances en matière d'équité, de stigmatisation et de préjugés.

Il donne des cours aux étudiants des quatre années du programme de médecine de premier cycle Schulich, où il a également occupé le poste de directeur des programmes d'éducation en santé mondiale de 2013 à 2016. Il enseigne aussi aux résidents en psychiatrie, en pédopsychiatrie et en pédiatrie, et a dirigé le portefeuille d'éthique de la résidence en psychiatrie de 2013 à 2018.

Outre son travail de clinicien-chercheur, il siège à de nombreux comités et conseils aux niveaux local, national et international. Il est président du London Police Services Board et ancien membre du conseil d'administration de l'Association of American Medical Colleges. Il est également ancien président de l'Association des psychiatres de l'Ontario.